
 

 
 
Verzonden: woensdag 3 april 2024 14:49 
Aan: Griffie 
Onderwerp: Ik heb de petitie ondertekend en ik ben tegen het geheugenpaviljoen 
  
Aan alle raadsfracties en B@W. 
  
Ik heb de petitie ondertekend en ik ben tegen het geheugenpaviljoen 
  
Omwonenden zijn niet betrokken geweest bij de beslissing er is gewoon voor ons besloten. 
Ik woon er vlak bij en wil niet zo'n kolos en herinnering aan een ringweg waar ik 
juist niet meer aan herinnert wil worden. 
Ik wil veel liever groen in de buurt en en dit kunstwerk zal niet in het groen opgaan en zal 
juist uitnodigen tot bekladden en graffitiwerk 
Daarnaast is het erg vreemd dat er niet een lokale kunstenaar iets gaat maken want een 
lokale kunstenaar heeft meer binding met de stad en of deze buurt. 
Ik voel me niet betrokken bij het proces terwijl de buurt er tegen aan moet kijken en dus niet 
zomaar buitengesloten kan worden bij dit soort beslissingen 
  
Ik hoop dat u alsnog na wil denken over een alternatief 
 
Met vriendelijk groet, 
  
 
 

 
 
Verzonden: woensdag 3 april 2024 14:51 
Aan: Griffie 
Onderwerp: Geen geheugenpaviljoen! Alstublieft onderzoek andere alternatieven voor iedereen! 
  

Geachte raadsleden, college B&W. 
 

Als bewoner van de Oosterpoort en uitkijkend op het viaduct van de Ringweg Zuid en 
straks geheugenpaviljoen laat ik u weten dat ik zeer geschrokken ben dat u 
voornemens bent een deel van het viaduct te laten staan en dit betonnen kolos van 
30 meter lang en 7m hoog en meer dan een rijbaan breed moet het 
geheugenpaviljoen gaan worden. 
 

Een geheugenpaviljoen, een monument, een kunstwerk hoe u het ook wilt noemen, 
verwijst naar iets waar ik jarenlang decennialang overlast van heb ervaren, en wat nu 
juist eindelijk uit het zicht zou gaan verdwijnen. U hebt miljoenen gestoken in het 
verdiepen van de Zuidelijke Ringweg zodat het Sterrebos voor een deel in ere 
hersteld kan worden en er groen op het deksel van het verdiepte deel van de weg 
kan worden aangeplant en een park kan worden. Het idee om dan toch nog een groot 
deel beton te laten staan is werkelijk te absurd voor woorden, niet uit te leggen en 
zeer smakeloos ook. 
Waarbij genoemd mag worden dat het geen kunstwerk is omdat het geen autonome 
kunst betreft hier maar toegepaste, het wordt ook niet ontworpen door kunstenaar 
maar door een architectenbureau dat nog niet eens uit deze regio afkomstig is. Het 
feit dat één van de eigenaren van dit bureau een paar jaar op Minerva heeft 
gestudeerd is verwaarloosbaar, ze zijn immers juist uit deze stad vertrokken 
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weggegaan. Ook hebben ze al eerder een opdracht mogen realiseren in de vorm van 
het geheugen balkon. Ook dat balkon wordt weinig bezocht en eigenlijk is dat ook 
zeer controversieel met het stuk betonnen wegdek eronder hangend. Alsof het een 
Uitkijk Post langs de Berlijnse muur is. Het is maar weinig vriendelijke ogend. Waarom 
in vredesnaam twee van deze monstrueuze bouwwerken in een relatief smal park. 
 

Terug naar het geheugenpaviljoen. Pas in november 2023 werd duidelijk dat er een 
betonnen kolos als monument/kunstwerk zal gaan verrijzen in het zuiderplantsoen 
nooit eerder heeft ook maar iemand geweten van deze plannen. Er mocht niet over 
gesproken worden tot dan, men wilde het als 1 plan presenteren. Zodat de buurt het 
maar te slikken heeft? Hoe had iemand dit kunnen weten? Herhaaldelijk verzoek om 
info door buurtoverleggen leverde niets op. 
In het rode boekje ergens in een planfase lang geleden is wel genoemd dat 
bijvoorbeeld een poort als van het Vondelpark of kunst een optie zou zijn in het 
nieuwe zuiderplantsoen. U of Kunstpunt of iemand had de buurt kunnen vragen te 
kiezen uit ontwerpen die waren aangedragen, de buurt vragen waar hun voorkeur 
naar uitgaat had nu al deze weerstand voorkomen. U, ARZ, Kunstpunt bent volledig 
met een zogenaamde kunstcommissie bestaande uit drie buurt bewoners waarvan 
één niet eens uit omliggende buurt komt dus twee uur bewoners, volledig solitair 
achter gesloten deuren te werk gegaan, immers niemand wist ervan. 
 

In uw antwoorden op vragen die zijn gesteld door raadsleden beweert u glashard dat 
dit monument meters ver van woningen komt te staan in werkelijkheid is het 15 
meter eigenlijk direct aan de overkant van de straat vindt u dat nu echt meters ver? 
De bewoners aan de overkant van de straat kijken er recht tegenaan. Ook zegt u dat 
het prachtig in groene omgeving wordt gesitueerd het moet als het ware verscholen 
in het groen liggen zodat we het niet zien. Helaas vallen bladeren in de winter van 
bomen en wordt het een dorre kale boel en zal het geheugenpaviljoen met al het 
beton in 'volle glorie' te zien zijn. Dat mooie groen waar u het over heeft zal dan dit 
betonnenkolos niet meer aan het zicht onttrekken. 
 

Daarbij is ergens in 2016 gepolst wat een buurt eventueel zou willen op een 
jaarmarkt of iets of bij het buurtoverleg helemaal duidelijk is dat niet meer want er is 
nergens verslaglegging van geweest, u werkt immers niet zo transparant. Er zou 
behoefte zijn aan een ontmoetingsplek. Wat voor ontmoetingsplek denkt u dat het 
onder een tochtige 5 meter hoge betonnen poort zal zijn? Hoe gaat u dat nu leuk 
aankleden? Daarbij is het hele park toch eigenlijk een ontmoetingsplek? Wat is er mis 
met een bankje in het park? 
 

De gelaagdheid van het zogenaamde kunstwerk en ontmoetingsplek, herinnering, 
geschiedenis? De ontmoetingsplek onder een betonnen poort wil niemand die ik 
ken.  
De geschiedenis is er niet aangezien de Ringweg nog steeds tegenwoordige tijd is, u 
heeft er immers miljoenen voor uitgegeven zelfs om het verdiept weg te leggen, kijk 
in het plantsoen naar links en daar zie je op 30 meter afstand 100.000 auto's per dag 
boven de grond komen want deze weg is daar bovengronds. 
 

Waarom bent u niet bereid om, eventueel samen ook met de voorstanders, te kijken 
naar mogelijkheden voor een kunstwerk dat voor iedereen acceptabel is? Er zijn al 
voorstellen gedaan. Er zijn al ideeën die een breder draagvlak hebben, goedkoper 



zijn, kleiner zijn, minder kolossaal en samen met buurtgenoten en andere groningers 
gerealiseerd kunnen worden. Het is echt niet ingewikkeld. 
 
Er zijn nog veel meer argumenten waarom dit geheugenpaviljoen een aanfluiting is, 
een schoffering voor de mensen die er decennialang last van hadden en daar nu ook 
nog decennialang aan herinnerd gaan worden. Schande schande schande. 
 

Komt dit Paviljoen er niet, kan er iets anders moois komen en is iedereen tevreden. 
Komt het er wel, dan hebben echt veel mensen er overlast van en ontsiert het het 
hele plantsoen voor nog heel veel jaren en zullen velen zich jarenlang afvragen wat 
deze gemeente in vredesnaam bezielde. 
Waarom dan toch doorzetten?  
Zo zinloos dit. 
 

Hopelijk denkt u nog een tweede keer goed na en overweegt u het nog eens. 
 

Iets voor iedereen doet recht aan een mooi Zuiderplantsoen! 
 

U kunt het! 
 

Groet, 
 
 

-----Oorspronkelijk bericht----- 
 
Verzonden: woensdag 3 april 2024 13:50 
Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 
Onderwerp: Geheugenpaviljoen 
 
Hallo, 
 
Hierbij wil ik via deze mail kenbaar maken dat ik tegen het geheugenpaviljoen ben zoals het nu is 
voorgesteld. Los van het schoonheidsaspect vind ik het groot en log. Daarnaast past het idee niet bij 
een nieuw park. De confrontatie met de oude weg voelt eerder als negatieve associatie. Er zou ook 
overlegd zijn met de buurt of het huidig ontwerp. Als bewoner van de Oosterpoort is mij niets 
bekend, nog bij mijn buren. Niet via officiële en niet via informele kanalen.  Alleen recent het huidig 
plan wat als voldongen feit er doorgedrukt lijkt te worden.  
 
Ik zou het toejuichen als er iets nieuws bedacht werd en als er kunstenaars bij worden betrokken hier 
professionals uit eigen stad bij in te zetten.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Oosterpoorter 
 

 
 
Verzonden: woensdag 3 april 2024 11:55 
Aan: Griffie 
Onderwerp: Geheugenpaleis 
  
Beste mensen, als oud inwoner van Groningen en als docent van het Praedinius bezoek ik de 
stad erg vaak. Wat een fijn vooruitzicht eindelijk van dat lelijke viaduct bevrijd te zijn. 
Daarvoor en voor de doorstroom van het verkeer is deze peperdure ringweg toch aangelegd. 
Daarom begrijp ik werkelijk niet wat deze gemeente bezielt om een " kunstwerk" als 



herinnering aan de tijd van dat grote viaduct aan te willen leggen, dat iedereen lelijk vindt, 
behalve de kunstenaar.  
Stop hiermee. Dit is vragen om onvrede. Denk na en besef dat dit plan zot en onverstandig 
is. 
Met vriendelijke groeten 
 
Oud- bewoner van A.kerkhof  
 

 

Verzonden: woensdag 3 april 2024 09:13 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Tegen het Geheugenpaviljoen 

 

T.a.v. alle raadsfracties en B&W,   

   

Mijn partner en ik zijn tegen het geheugenpaviljoen. Wij vinden het een onzinnig kolos dat doet 

denken aan een ringweg die er in de eerste plaats al nooit had mogen komen. Waarom moeten 

bewoners daaraan herinnerd worden? Daarnaast bestaat er al een geheugenmonument aan de 

Hereweg, dat lijkt ons meer dan voldoende.   

   

Dus luister naar de bewoners die er dagelijks tegenaan moeten kijken ipv mensen die er een 

kilometer vanaf wonen en zorg ervoor dat de vergunning er niet komt.   

   

Met vriendelijke groet,   

   

 

 

Verzonden: woensdag 3 april 2024 01:10 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Geheugen paviljoen niet doen 

 

Geachte raad, 

 

Beton en asfalt zijn in mijn ogen een noodzakelijk kwaad. We hebben er al een overvloed van in onze 

wereld. Over het algemeen doen ze het mentale welzijn van de mensen geen goed. Integendeel.  

 

Alleen al daarom is het een bijzonder slecht idee om de bewoners van de Oosterpoortwijk op te 

zadelen met zoiets als het "geheugenpaviljoen". Ik heb begrepen dat de omwonenden zich o.a. d.v.m. 

een petitie die 1700 handtekeningen opgeleverd heeft, zich met hand en tand verzetten tegen het 

plaatsen cq. laten staan van dit bouwwerk. 

Ik hoop dat de gemeente naar hun hartenkreet luistert en ze iets gunt waar ze wél gelukkig van 

worden. 

 



Met vriendelijke groet, 

, Groningen  

 

 

Verzonden: woensdag 3 april 2024 00:49 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Bezwaar tegen Geheugenpaviljoen 

 

Geacht college, 

 

U schuift de 1645 handtekeningen die zijn ingeleverd vanuit de petitie "Geheugenpaviljoen niet 

doen!" met te groot gemak terzijde. 

Ik steun de (direct) omwonenden die hier tegen zijn. 

 

- Er lijken niet genoeg mensen te hebben participeren. 

- Er werd aangegeven dat er ook wel mensen voor zijn. Zonder dat er (in ieder geval in de pers) 

duidelijk werd gemaakt om hoeveel mensen dat dan gaat. 

- U lijkt uw eigen gesmeden plan simpelweg door te willen zetten, ondanks overduidelijk tegenstand 

in de samenleving. 

- Op de website van het kunstpunt worden eigen afbeelden/ontwerpen gebruikt die het plan in een 

grote open ruimte toont. Dat lijkt mij net zo min realistisch als de tekening van de opstellers van de 

petitie. 

- Waarom daar niet gewoon aangeven waar dit stuk komt te staan? Om aan te geven wat de echte 

afstand tot bewoning is? Dat is in dit RtvNoord artikel van eind vorig jaar al ingetekend. 

- Die ontwerpen tonen zeer veel grote bomen. Hoeveel jaren (decennia) gaat het duren voordat dat 

beeld is bereikt? Waarmee het paviljoen wat aan het zicht wordt onttrokken. 

- In de situatieschets op Aanpak Ring Zuid werd een open situatie voorgeschoteld. Op een dikke 

vijftien meter (schatting) blijft een hoog stuk beton staan die dit uitzicht blokkeert voor de bewoners 

op deze locatie. Dit is niet het meest dichtstbijzijnde deel van de ringweg. Maar ze hebben wel vele 

jaren tegen een lelijk hoog stuk ringweg aangekeken. En ze zullen vast lang uit hebben gekeken op 

een vrij uitzicht zonder beton. 

- Het is niet alsof dit stuk ringweg echt ver van de bewoning staat. Ik heb een mooi passende situatie 

in een Nederlandse of Belgische stad gezien, waar een (boog) af-/oprit was overgebleven. Dit was nog 

een stuk groter. Maar het stond ook op vele tientallen meters afstand van de meest dichtstbijzijnde 

bebouwing. Wat volgens mij niet eens bewoning was. 

 

 

Draai dit idee terug! 

En steun eventueel het plan voor De Spijker. Een kleinschalige, simpele, herinnering aan de ringweg. 

 

Bij voorbaat dank, 

 

Groningen (noord) 

 

 

Verzonden: dinsdag 2 april 2024 23:00 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Geheugenpaviljoen 

 

Aan alle raadsfracties en B@W 

https://www.kunstpuntgroningen.nl/blog/het-voorlopige-ontwerp-van-het-geheugenpaviljoen/
https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1086215/zo-gaat-het-zuiderplantsoen-in-groningen-eruitzien
https://www.aanpakringzuid.nl/beeld/zuiderplantsoen/winschoterdiep/
https://www.oogtv.nl/2024/03/de-spijker-als-alternatief-voor-het-geheugenpaviljoen/


 

Geachte raadsfracties en B@W, 

 

Bij deze wil ik U laten weten, dat ik TEGEN het geheugenpaviljoen ben. 

Aan de enorme fout mijns inziens, die de gemeente destijds gemaakt heeft, door de foeilelijke 

ringweg dwars door de woonwijken, stadspark en sterrebos te leggen, wil ik niet meer herinnerd 

worden. 

Bovendien vind ik het object buiten proportie in het nieuwe park met de behuizing aan weerskanten. 

Als beeldend kunstenaar zou ik op die plek graag van een mooi beeld willen genieten. 

Gezien het vertraagde verloop van de ringweg, zou ik U willen verzoeken, het plaatsen van het 

geheugenpaviljoen te heroverwegen en de 1700 buurtbewoners, die tegen gestemd hebben, er bij te 

betrekken. 

In afwachting teken ik, 

 

 

Verzonden: dinsdag 2 april 2024 21:27 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Geheugenpaviljoen Zuiderplantsoen 

 

Aan: Alle raadsfracties en B&W gemeente Groningen 

 

Geacht college van B&W en raadsleden van de gemeente Groningen, 

 

Helaas heb ik andermaal moeten vernemen dat petities van buurtbewoners die tegen plannen van 

het college van B&W ageren niet serieus worden genomen. Eerder gebeurde dit voor het 

parkeerbeleid in de Hoornsemeer (waar ik als oud bewoner de situatie kende) en vervolgens bij het 

parkeerbeleid bij mij in de wijk (Klein Martijn). 

 

Nu is er het plan opgevat om een deel van de oude ringweg te laten staan als monument. Dit in het 

kader van het beloofde "plantsoen". Ik heb er daardoor alle begrip voor dat de bewoners van de 

aanliggende straten dit geen goed idee vinden en daarom een actie opgestart hebben. Ook zelf stel ik 

mij bij een plantsoen een ruimte met veel groen voor en niet het grote betonnen gevaarte dat het 

restant van de oude ringweg zal zijn.  

Er is ook al eerder een geheugenpaviljoen aan de Hereweg geplaatst, dat lijkt mij wel voldoende. En 

ook van dat momument is de lol na een enkele beklimming wel af en blijft er daarna slechts een lelijk 

bouwwerk over. 

Ten slotte werkt een stuk viaduct bij mij geen associaties op met een prettige ruimte, maar alleen 

negatieve en onveilige. Meer groen lijkt mij in het kader van de vergroening van de stad veel beter. 

 

Ik wil u daarom vragen af te zien van dit plan en de stem van 1700! stadsbewoners niet te negeren. 

 

Met vriendelijke groeten, 



 

 

-----Oorspronkelijk bericht----- 
 
Verzonden: dinsdag 2 april 2024 21:04 
Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 
Onderwerp: Geheugen paviljoen 
 
Aan alle raadsfracties, 
 
Onderstaand mijn redenen waarom ik tegen dit kunstwerk ben: 
 
a. Het beoogde kunstwerk is veel te kolossaal en past daardoor niet in deze mooie nieuwe groene 
omgeving.  
 
b. Herinnering aan de oude ringweg die ooit het sterrebos heeft aangetast is ongepast. 
Liever een kleiner kunstwerk die bijvoorbeeld verwijst naar het oude sterrebos. 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 
 

 

 

Verzonden: donderdag 4 april 2024 13:18 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: petitie 'Geheugenpaviljoen niet doen!' 

 

Geachte College, 

 

Met grote verbijstering heb ik kennis genomen van het arrogante gemak waarmee u de 

nagenoeg 1700 keer ondertekende petitie 'Geheugenpaviljoen niet doen!'  naast u neerlegt.  

 

U lijkt de mening van één inwoner van de wijk Oosterpoort, die zitting had in de 

kunstcommissie, en de mening van de twee wijkbewoners van het Buurtoverleg Oosterpoort 

belangrijker te vinden dan de opvatting van de bijna 1700 ondertekenaars. 

Ook de suggestie dat het voorgestelde 'kunstwerk' wel een prima herinnering moet zijn 

omdat "één van de twee ontwerpers van Studio L.A. Groningen goed kent" omdat ze aan de 

Academie Minerva heeft gestudeerd, is van een kinderachtig allooi een College onwaardig. 

 

Ik verzoek u de petitie 'Geheugenpaviljoen niet doen!' serieus te nemen. 

 

Bij deze laat ik, als een van de ondertekenaars, u ten overvloede weten dat ik het met alle 

andere ondertekenaars eens ben dat u met afzien van de plannen zoals die nu voorliggen 

met betrekking tot het 'Geheugenpaviljoen': het is een wanstaltig gedrocht en als inwoners 

überhaupt al prijsstellen op een monument ter herinnering aan een lelijke ringweg, dan 

zeker niet in deze vorm van een restant daarvan. 
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Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Van: Griffie <Griffie@groningen.nl>  

Verzonden: donderdag 4 april 2024 13:52 

Onderwerp: FW: Pijlers en peilers 

 

 

 

Verzonden: donderdag 4 april 2024 13:45 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Pijlers en peilers 

 

Beste burgemeester en wethouders van de Gemeente Groningen, 

 

 

Je hebt pijlers en peilers. Pijlers zorgen voor draagvlak en peilers meten draagvlak. 

 

Ik ben een van de 1700 ondertekenaars van een petitie van peilers over kunst in het Zuiderplantsoen.  

Ik heb aangegeven de uitvoering van het project Geheugenpaviljoen een slecht voornemen te vinden.  

Veel te groot, geen behoefte aan, blij dat de ringweg weg is, gebrek aan overleg en draagvlak.  

 

Ik begrijp reacties van uitvoerder Kunstpunt Groningen en de reactie van het College van B&W op 

vragen van de raadsfracties van de PVDA en de Stadspartij 100% voor Groningen  

dat het project ‘breed’ gedragen wordt en dat er ‘veel’ positieve reacties zijn. 

Alleen zie ik daar geen onderbouwing van die mij kan overtuigen.  

Ik zou dat graag in concrete documenten lijsten, overzichten en kopieën zien waaruit ik op kan maken 

wat die draagkracht nu inhoudt en hoe het proces exact gegaan is.   

Natuurlijk ben ik daarbij zeer benieuwd welke en hoeveel direct aanwonenden, buurtbewoners en 

bewoners van omliggende wijken precies zijn gevraagd naar hun visie en hoe zij hebben gereageerd. 

 

Opmerkelijk vind ik het volgende: ik las van de week over een statusverandering van het 

Geheugenbalkon, de tijdelijke uitkijktoren aan de Hereweg.  

De toren als ‘uitkijkpunt dat een unieke blik biedt op de bouw van het verdiepte deel van de weg’ 

(Bron: website Ringweg Zuid) heeft blijkens de ontwerpers nu de status van permanent gekregen.  

‘De toren is inmiddels permanent geworden lees ik’ (Bron: 

https://architectenweb.nl/nieuws/artikel.aspx?id=51916). 
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Begrijp ik het goed dat er nu twee forse bouwwerken in een plantsoen met de afmeting van een 

bescheiden park komen?  

Dat is veel en veel te veel. 

 

Het is denk ik eenvoudig om tot een breed omarmd en gedragen vulling van het Zuiderplantsoen te 

komen.  

Daar is maar één ding voor nodig: de huidige plannen van tafel en opnieuw beginnen met een plan 

waarbij direct aanwonenden  

en omwonenden uit de omliggende wijken nadrukkelijk worden betrokken en wel in aantallen die 

ertoe doen. 

 

 

Vriendelijke groeten, 

 

 

 

Verzonden: donderdag 4 april 2024 15:02 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Geheugenpaviljoen Zuiderplantsoen 

 

Aan de raadsfracties en het college van B&W van de gemeente Groningen, 

 

In navolging op de eerder door mij getekende petitie wil ik u laten weten als stadjer en buurtbewoner 

tegen de komst van het geheugenpaviljoen Zuiderplantsoen in voorgestelde vorm te zijn. 

Voornaamste redenen: 

- De direct omwonenden hebben zich de afgelopen jaren zeer verheugd op het verdwijnen van 
de weg. De jarenlange overlast die met de bouwwerkzaamheden aan de ring Zuid gepaard 
gingen en gaan, namen zij daarom voor lief. En dan ineens worden zij verrast door dit 
voorstel. Ik betuig mijn solidariteit met mijn buurtgenoten die er dagelijks met grote tegenzin 
tegen aan zullen moeten kijken.  

- De buurt heeft geen behoefte aan een herinnering aan een bouwwerk waar stank, fijnstof en 
geluidsoverlast mee gepaard gingen. 

- Het ter zijde schuiven van de maar liefst 1700 keer ondertekende petitie met het argument 
dat niet duidelijk is of het hier om buurtbewoners gaat, is een schoffering van de 
initiatiefnemer. Kunt u laten zien of de positieve reacties die u ontvangt wél van 
omwonenden afkomstig zijn? Het gesprek op straat, in de supermarkt en bij activiteiten in 
het Poortershoes over deze plannen is overwegend negatief en heel soms neutraal van toon.  

- Bovendien: zelfs al zijn de ondertekenaars geen buurtbewoners, dan hebben zij nog altijd 
recht van spreken. Het gaat hier tenslotte niet om een kleinschalige buurtvoorziening, maar 
om een ‘landmark’ op een hoger schaalniveau. 

- Tot slot vraagt ook de onduidelijkheid omtrent het eerder door u gevoerde 
participatieproces om een zorgvuldiger proces. Dat begint met het openbaar maken van de 
verslaglegging van dat proces.   

 

Met vriendelijke groet, 
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Verzonden: donderdag 4 april 2024 15:40 

Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 

Onderwerp: Geheugenpalviljoen..nietdoen! 

 

Geachte burgemeester, wethouders en raadsleden, 

 

Ik  ben een bewoner en ondernemer uit de Oosterpoort. 

Tot mijn ontsteltenis kwam bij mij het bericht binnen dat het college de realisatie van het ,zo 

geheten Geheugenpalviljoen groen licht heeft gegeven. Het tekenen van een petitie, mede  door in 

ieder geval 1700  burgers, blijkt niet eens grond te hebben om zelfs maar vragen  over dit discutabel 

plan, aan het college te stellen.  

Dit ontwerp is volledig buiten proporties, zeker als je het Rode boekje: aanpak ringweg zuid, ontwerp 

en inrichtingsplannen er op na slaat. 

Voorkom een miskleun en een sfeerloos plantsoen en zet een streep door dit kolos! 

Luister naar de bewoners die niet op deze manier aan een weg willen worden herinnerd ! 

Laat u niet misleiden door de onrealistische plaatjes van de architect ( van kikker- tot 

vogelperspectief) ! 

Onder dit tochtig betonnen stuk ringweg  zal eerder graffiti enthousiastelingen een podium vinden 

dan samen komende  buurtbewoners  de laatste nieuwtjes uitwisselen! 

 

Ach en zo heeft u vast al veel meer argumenten gehoord en gelezen om van dit ontwerp af te zien. 

 Dit is een slecht plan en zeker geen kunst en wat denkt u van de betonnen drager die aan de 

oostzijde van het winschoterdiep blijft staan....Tijdens een gesprek met Kunstpunt en LA studio ( die 

beweert dat de ringweg een deel van de oosterpoort bewoners identiteit is) werd me verteld dat je 

hierbij fijn bij het water kunt zitten....Mijn broek zakte af. 

 

College kom uit uw bubbel, wees dapper, kijk goed en voel  luister wat werkelijk wenselijk is om een 

mooi plantsoen te sieren en laat u niet ringeloren door Kunstpunt , La studio en de zogenaamde 

afvaardiging van de buurt. 

 

Vriendelijke groet,  
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